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Biographical note: Paul de Swart  
 

Paul de Swart was appointed Senior Regional Representative (Currency) at the Bank’s 
Regional Office for Ontario in 2004. In this capacity, he ensures delivery of the Bank's 
currency education program and monitors developments related to currency and its security in 
the region. In co-operation with private sector partners, he is responsible for overseeing and 
monitoring the bank note distribution system. He also plays a major role in promoting the Bank 
and communicating its messages to a variety of external audiences. 

 
Mr. de Swart joined the Bank of Canada as an Analyst in 1998. He most recently held the 
position of Assistant Director, Currency Production, in the Department of Banking Operations 
at the Bank’s head office in Ottawa. In this capacity, Mr. de Swart was responsible for ensuring 
sufficient bank notes were produced to meet demand by Canadians, and for maintaining quality 
control.  Prior to joining the Bank of Canada, Mr. de Swart worked for Scotiabank.  
  
Mr. de Swart was born in Toronto, Ontario, and earned a bachelor’s degree in Economics   
from York University in 1990.  Mr. de Swart also has extensive high-tech training and 
experience in the areas of telecommunications and systems development.     
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Notice biographique : Paul de Swart  
 
Paul de Swart a été nommé représentant principal (Monnaie) au bureau régional de la Banque 
pour l’Ontario en 2004. À ce titre, il voit à la mise en œuvre du programme d’information sur la 
monnaie et suit de près l’évolution de la situation dans la région en ce qui a trait à la monnaie et 
à son intégrité. En collaboration avec des partenaires privés, il assure la supervision du système 
de distribution des billets de banque. Il joue de plus un rôle de premier plan dans la promotion 
des activités de la Banque et dans la communication de ses messages à divers publics externes. 
 
M. de Swart est entré au service de la Banque comme analyste en 1998. Il occupa it tout 
récemment le poste de directeur adjoint, Production des billets, au département des Opérations 
bancaires, au siège, à Ottawa. Il était chargé de maintenir le contrôle de la qualité et de veiller à 
ce que le volume de billets produits suffise aux besoins de la population. Avant de se joindre à 
notre institution, M.  de Swart travaillait à la Banque Scotia.  
 
Né à Toronto, M. de Swart est titulaire d’un baccalauréat en économie que lui a décerné 
l’université York en 1990. Il jouit d’une solide formation et expérience dans les domaines de 
pointe des télécommunications et du développement des systèmes.  
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